
TSR bestyrelsesmøde   18  /12  -2023  

Tilstede: Dorte, Jesper, Helene, Dorthe, Melanie, Mille og Maria 
Referent: Melanie

Opfølgning på dligere referater
• Servicea ale på port- Skrevet og afleveret og a alt
• Kamera og overvågning -  Maria har nu adgang, der søges om lladelse l opsæ else af i  alt  6

kamera i alt på matriklen. 
• Udsmykning - Melanie og Mille arbejder på det, men de har ha  travlt med eksamener
• Automater - Helene prøver fortsat at  kontakt, men har ikke fået svar endnu og venter stadig på

svar. 
• Nøgler -  Låsesmed kommer nu på torsdag og kigger på det hele (laver service og det) og Maria er i

gang med at lave nøglekontakter
• Skilte (bogstaver l udendørsbane og rygning forbudt) - Melanie er i dialog med Lene og få det lavet
• Lydanlæg - Har virket l rideskolestævnet og klub julestævnet 
• Oprydning på hjemmesiden – Dorthe er på sagen, men får først d l gennemgang af papirer e er

årsregnskabet er afleveret.

Status rideskolen
Luciaarrangementer har været stor succes.
Helene og Caroline har ha  møde med Henrik omkring pleje og klipning af ponyer. 
Der indkøbes nye hovedtøj, bid og tøjler l ponyerne. 
Karina   har  været  halt,  men  begynder  genoptræning.  Robin  byld  og  rider  uden  sadel
Freesia skal a entes, hun kommer ikke l at fungere som rideskolepony. Sol bliver på rideskolen. 
Lyset i det lille ridehus slukker for hur gt og mens der er ridning i gang derinde. Jesper har skruet på det, så
det ses om det er blevet bedre, ellers må der kontaktes elektriker.
Sejrstaburet – forsøgt at købe i flere måneder nu, der kan ikke angives leverings d. Det a ales at købe
andet steds fra.

Status ansa e
Det  a ales  at  Helene  fremover  skal  godkende  mer  i  danløn  før  lønudbetalinger.   Mille  laver  et
kalenderskema, hvor rideskoleinstruktørerne kan skrive deres der og ændringer i vagtplanerne, så vi har
overblik  over  hvem  der  arbejder  hvornår.  I  danløb  skal  medarbejderne  skrive  kommentarer,  hvis  de
arbejder ud over deres faste mer (fx dækning af sygdom og byt af vagter). 
Dorthes kontakt er stadig under udarbejdelse, den forventes af være klar inden længe.
Vi skal ny bogholder i  forhold l  danløn,  da vores nuværende har opsagt sin a ale.  Helene undersøge
mulighederne.

Status medlemmer
Der er kommet 2 nye medlemmer siden sidst.
Hjemmeside/digital markedsføring – Maria planlægger at mødes med rideskoleforælder, der kan hjælpe
med de e.

Stævneudvalg
Stævneudvalget har valgt at indføre tjek af pas l stævner e er opfordring. Der fremover være pastjek ved
udvalgte klasser l vores stævner. 
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Det a ales at der fremover vil blive prioriteret at have TD lstede ved opvarmningen l mesterskabsklasser
og evt. andre klasser. Det falder i tråd med den seneste ds fokus på hestevelfærd og ridesporten, og en
generel opleves af at nogle ry ere har svært ved at bevare roen på opvarmningen.
Melanie sørger om stævnedatoer under vejledning fra Elisabeth Pallesgaard.
Stævneudvalget arbejder godt sammen med  KTR og håber fortsat samarbejde.
Mille ser på stævnebom-vogn samt stævnestø e-vogn 
Melanie indkøber 4 nyre star lag 
Maria  sørger  for  indkøb af  erstatningspokaler  l  både  rideskole-  og  klubmesterskaber  næste  år,  samt
a aler  indgravering  af  pokaler.  Mogens  vil  kunne  hjælpe  med  at  køre  pokalerne  l  indgravering.  

Status undervisningsudvalg
Maria har ikke ha  d l at få onlinebooking systemet sat i gang.
Et par kurser er måske på vej; Michael Ladegaard, Anna Svemark, Ry erMentalitet og Ponygames

Planlagte arrangementer
• Der søges om 4 klubstævner i 2024
• Der planlægges arbejdsweekend i foråret samt e eråret 2024 (oprydning af det store rum på 1.

salen planlægges).
• Der er a alt rideskolestævner følgende datoer: 3/3, 28/4, 6/10 samt 24/11 (alle ridebaner er lukket

under rideskolestævnerne)
• Ak vitetsudvalget planlægger en ”julen varer lige l påske”-frokost

God jul 

Næste møde: Mandag d. 15/1-2024
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